

af Alliance Française
香港法國文化協會
Hong Kong



A FRENCH SUMMER OF WONDER AND ADVENTURE
一個充滿奇幻與冒險的法語暑假



SUMMER CAMPS 2026

FOR KIDS

兒童法語夏令營

7 - 10 years old



COMPLETE BEGINNER 完全初學

Ideal for your child who is just about to embark on the French learning journey. Introduce basic vocabulary and communication through fun activities and build a solid foundation in French language.

適合正要開展法語學習之旅的孩子，透過愉快有趣的活動學習法語詞彙及溝通，為法語能力打好基礎。



A1.1 Discovery Kids - Part 1-3 | E101 - E103

 **Wan Chai 灣仔** **\$5,800**

 13 July - 7 August (Monday - Friday)
4 weeks (3 levels)  10 am - 12 pm

 13 July - 17 August (Monday / Wednesday / Friday)
5 weeks (3 levels)  1:30 pm - 4 pm

 **Jordan 佐敦** **\$5,800**

 13 July - 7 August (Monday - Friday)
4 weeks (3 levels)  2 pm - 4 pm

 13 July - 17 August (Monday / Wednesday / Friday)
5 weeks (3 levels)  10 am - 12:30 pm

 **Sha Tin 沙田** **\$5,800**

 13 July - 17 August (Monday / Wednesday / Friday)
5 weeks (3 levels)  1:30 pm - 4 pm

A1.1 Discovery Kids - Part 4-6 | E104- E106

 **Jordan 佐敦** **\$5,800**

 13 July - 17 August (Monday / Wednesday / Friday)
5 weeks (2 levels)  2 pm - 4:30 pm

BEGINNER 初學



Designed for your child with some knowledge of French to further develop their skills in the French language, focusing on practical learning and cultural exploration in an enjoyable environment.

適合曾接觸法語的孩子深化法語能力，在愉快的學習環境中，集中學習法語以及探索文化。

A1.2 Discovery Kids - Part 1-3 | E201-E203

 **Jordan 佐敦** **\$5,800**

 13 July - 17 August (Monday / Wednesday / Friday)
5 weeks (3 levels)  2 pm - 4:30 pm

INTERMEDIATE 基礎

Boost your child's communication skills and cultural awareness through engaging activities in class designed for effective, meaningful, and everyday interaction.

透過專注有效和互動活動的課堂，參與趣味活動，提升孩子的法語溝通能力與文化理解。

A2 Intermediate Kids - Part 1-3 | E301 - E303

 **Wan Chai 灣仔** **\$5,800**

 13 July - 17 August (Monday / Wednesday / Friday)
5 weeks (3 levels)  1:30 m - 4 pm



LANGUAGE & CULTURE 語言與文化

Get ready for an exciting journey across French-speaking countries and discover amazing cultures along the way. More than just learning a language, your child will explore French through music, art, stories, and fun activities.

Schedules and prices are listed below!

一起展開一場法語國家文化之旅！不只是學習語言，法國文化協會帶領你沉浸在精彩的法國藝術、音樂、電影和文學之中，同時學習法語。日期和費用如下：

📍 Wan Chai 灣仔 ⌚ 1:30 pm - 4 pm

📍 Sha Tin 沙田 ⌚ 10 am - 12:30 pm



COMIC BOOK CREATION 漫畫製作

Enter a magical universe inspired by Antoine de Saint-Exupéry, where your child can explore, create, and have fun while learning French.

Schedules and prices are listed below!

透過趣味活動和用法語進行創作，在安東尼·聖艾修伯里的筆下的世界學習法語。日期和費用如下：

📍 Wan Chai 灣仔 ⌚ 10 am - 12:30 pm

📍 Jordan 佐敦 ⌚ 10 am - 12:30 pm

📍 Sha Tin 沙田 ⌚ 10 am - 12:30 pm



COOKING 烹飪

From mixing ingredients to creating tasty treats, your child will learn new French words while having fun in the kitchen. With 4 interactive baking workshops, this program is the perfect mix of learning, creativity, and delicious adventures! Schedules and prices are listed below!

由預備材料到製作甜點，你的孩子會在享受入廚的樂趣時學習法語。課程設有四個烹飪工作坊，帶領你的孩子走進一場充滿學習趣味和創意的美味盛宴！日期和費用如下：

📍 Jordan 佐敦 ⌚ 2 pm - 4:30 pm



📊 A1.1 Discovery Kids - Part 1 | E101 **\$4,500**

📅 13 - 24 July (Monday - Friday)
10 - 21 August (Monday - Friday)
2 weeks (1 level)

📊 A1.1 Discovery Kids - Part 1-2 | E101-E102 **\$8,500**

📅 13 July - 7 August (Monday - Friday)
4 weeks (2 levels)

📊 A1.1 Discovery Kids - Part 2 | E102 **\$4,500**

📅 27 July - 7 August (Monday - Friday)
2 weeks (1 level)

DELFL Prim PREPARATION DELFL Prim 應試工作坊

DELFL
DALF

Our DELFL Prim Preparation Workshops are specially designed for children aged 7 to 11 who want to improve their French and get ready for the exam in a supportive and engaging environment. Your child will practice speaking, listening, reading, and writing through games, activities, and real-life situations.

DELFL Prim 應試工作坊設計給 7 - 11 歲的年輕學員，幫助他們增進法語技巧以及通過 DELFL Prim 考試。工作坊互動性強，在兩週，共 25 小時，令學員更自信在日常使用法語。

📊 DELFL Prim A1.1

📍 Sha Tin 沙田 **\$4,500**

📅 13 - 24 July (Monday - Friday)
2 weeks

⌚ 2 pm - 4:30 pm

📊 DELFL Prim A1

📍 Wan Chai 灣仔 **\$4,500**

📅 13 - 24 July (Monday - Friday)
2 weeks

⌚ 1:30 pm - 4 pm

📍 Sha Tin 沙田 **\$4,500**

📅 27 July - 7 August (Monday - Friday)
2 weeks

⌚ 2 pm - 4:30 pm

📍 Jordan 佐敦 **\$4,500**

📅 10 - 21 August (Monday - Friday)
2 weeks

⌚ 2 pm - 4:30 pm

